

UG06/18

KURSUS PENENTUAN SEMPADAN DARAT NEGERI & ANTARABANGSA

10 – 11 APRIL 2018



PKPU / PENYELARAS / PP	SR NURHUMMIDAH BINTI MAHMOOD ENCIK MAHRUZAMAN BIN MISRAN ENCIK MOHD A'BDUH BIN JAILANI		
KUMP.SASAR	Pegawai dan Kakitangan di Pelbagai Kementerian/ Jabatan/ Agensi/ Badan Berkanun/ Syarikat Berkaitan Kerajaan (GLC) dan Sektor Swasta		
OBJEKTIF	Memberi pendedahan serta kefahaman dalam pengukuran dan penyelenggaraan sempadan darat negeri dan antarabangsa		
KANDUNGAN	<ul style="list-style-type: none"> • Pengenalan kepada aktiviti pengukuran persempadanan negeri dan antarabangsa • Pendedahan mengenai asas kandungan MoU antara kerajaan-kerajaan negeri dan antara negara berjiran • Kaedah penentuan, pengukuran, penyelenggaraan dan penyediaan dokumentasi serta dokumen-dokumen sempadan negeri dan antarabangsa • Isu-isu berkaitan pengukuran persempadanan negeri dan antarabangsa • Kaedah rundingan, penyelesaian masalah di lapangan dan perkara berbangkit dalam hal sempadan-sempadan negeri & antarabangsa 		
BIL. PESERTA	20 ORANG (SASARAN)	20 ORANG (HADIR)	
PECAHAN PESERTA	JUPEM (8 orang)	i. Jupem Selangor – 1 Orang ii. Topografi Semenanjung – 2 Orang iii. Jupem Perak – 2 Orang iv. Bhg.Geospatial Pertahanan – 1 Orang v. Topografi Sabah – 1 Orang vi. Jupem Terengganu – 1 Orang	GRED <ul style="list-style-type: none"> • J48 - 2orang • J44 – 2 orang • M41 – 1 orang • S41 – 1 orang • JA38 – 1 orang • JA36 – 1 orang • JA 29 –3 orang • NT29 – 3 orang • N29 – 3 orang • NT27 – 3 orang
	AGENSI LAIN (12 orang)	vii. Pjbt Tanah Daerah Hulu Selangor – 1 viii. Jkptg Selangor – 6 Orang ix. Jabatan Perancang Bandar & Desa – 1 x. Majlis Keselamatan Negara – 1 Orang xi. Jabatan Warisan Negara – 1 Orang xii. Instun – 3 Orang	
PENILAIAN PESERTA	<ul style="list-style-type: none"> • Dicadangkan nota standard disediakan lebih awal bagi memudahkan rujukan. • Tempoh masa kursus dipanjangkan • Mengadakan lawatan ke sempadan negeri • Jadual kursus ini perlu dipanjangkan selama 1 minggu seperti sebelum ini. lawatan untuk kerja luar juga perlu diteruskan untuk memberi pendedahan yg lebih mendalam tentang kerja - kerja penandaan sempadan di lapangan yg dijalankan di Seksyen Topografi Semenanjung. • Bilik penginapan peserta perlu disediakan pemanas air (Water heater) • Diharapkan tempoh kursus dapat dipanjangkan dan jika boleh untuk hari perjalanan pergi balik dikira untuk dimasukkan dalam buku log kursus dan hrms bagi mencapai sasaran tempoh hari berkursus. • Untuk kemudahan penginapan pula,jika boleh mempuyai air panas di bilik air dan disediakan cawan atau sudu.diharapkan terdapat siaran untuk astro ria kerana terdapat rancangan yang menarik disitu dan peserta tidak bosan ketika berehat di dalam bilik. 		

	<ul style="list-style-type: none">• Kekalkan bil hari kursus seperti biasa 4 hari.• Buat ulangan kursus yang lebih mencabar lagi.• Perlu juga untuk berada di lokasi untuk lebih faham• Kursus yang pendek dan padat• Jadual terlalu penuh kerana kursus dipendekkan dan mohon dilanjutkan tempoh• Tahniah kepada pihak urus setia kursus kerana menjayakan kursus ini cemerlang. Terbukti kursus ini sangat berguna kepada peserta. Semoga kursus ini dapat diteruskan pada masa-masa akan datang. Tahniah dan terima kasih
SIMPANAN GAMBAR	Dikongsi himpunan gambar di medium <i>Facebook</i> FB Bahagian Ukur & Pemetaan, Instun